
Beste Raadsleden en wethouder, 07-03-2019. 

Even in t kort, mijn naam is Tromp ben een oud ondernemer 83 jaar, niet meer zo handig met de 
mail e.d. vandaar mij envelop, (naar alle fractie voorzitters en de wethouder) 

Maandag 7 maart de vergadering gevolgd, met name het OFG (reclamebelasting) Na afloop was er 
nog al rumoer over de betogen van de insprekers. Er zouden dingen gezegd zijn die niet op waarheid 
berusten. 

Nou kon ik het niet laten om daar nog eens naar te kijken, navraag en informatie te doen, 

Anton de Bruin, een positief, objectief verhaal met voor een ieder goede bedoelingen. 

l e spreker. Robin Slootheer, van Autototaal Friesland zegt dat hij nooit wat hoort en weet, bij 
navraag blijkt dat hij ongeveer een jaar geleden lid is geworden van de OKO. samen met de 
buurmannen S&S caravans, Teakema Campers, Autotechniek Erik Rijpma, Bakker Boottransport. Zei 
krijgen ook uitnodigingen van de OKO maar zijn nog nooit geweest. Bovendien zijn ze op uitnodiging 
bij Berend Snijder (bestuurslid van OKO mede eigenaar V&K) geweest voor een of meerder 
geprekken. 

2 e spreker Wim Brander (heeft notabenen ook nog bij de programmacommissie en OKO bestuur 
gezeten) verteld dat het OFG hun door de strot is gedrukt en hij hoort en ziet nooit wat. 

Meine de Jong voormalig voorzitter OKO ( eigen bedrijf Rize Advies )en Popke Veenstra bestuurslid 
OKO (voormalig eigenaar V&K Gorredijk ) zeggen beide dat ze bij Wim Brander zijn geweest, en een 
gesprek of gesprekken hebben gehad. 

3 e spreker Anja de Roos, die verhuurt haar loods in Gorredijk, en heeft een eigen bedrijfje in Jubbega 
(autorijschool) 

Over intimidatie gesproken, Gerben Jansen Autobedrijf Sutherland Wetterkant Gorredijk, kreeg een 
ondernemer uit Gorredijk in zaak, die een auto wou kopen, op voorwaarde dat Jansen zich eerst bij 
de tegenstemmers moet aansluiten. 

Mijn conclusie is: dat deze drie insprekers absoluut niet de waarheid vertellen. Behalve Brander zijn 
het meestal eenmansbedrijfjes, wat voegen die met hun negatief gedoe toe aan het economische 
belang en de werkgelegenheid van Gorredijk en de Gemeente. 

Bovendien zijn de goed georganiseerde, gerenommeerde bedrijven groot of klein, nagenoeg 
allemaal voor. Die bedrijven zorgen voor een grote werkgelegenheid. Die bedrijven moeten wijken 
voor een hand vol negatieve ondernemers? 

De WHI heeft het enkele jaren moeilijk gehad om goede bestuurders te vinden, dat is nu weer op 
goed op orde. Voor de voormalig park Manger Jan Dijkstra, was moeilijk een geschikt persoon te 
vinden, gelukkig is dat nu opgelost in de persoon van Jan Teunissen. 

Opsplitsen WHI - OKO lijkt me niet zin vol, draai je nooit terug. De wethouder en de raadsleden 
moeten kont in de broek hebben, voordat de besturen en positieve ondernemers opstappen. Dan 
draait de gemeente voor de zorgen en de kosten van de beveiliging ed. op. M.v.g. M Tromp 


